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Lijst van bestuurlijke toezeggingen Algemene Raadscommissie 
Volglijst per 23 maart 2017 bijgewerkt 18 april 2017 

Nummer Datum 
toezegging 

Toezegging of actie Portefeuillehouder Voorstel 
datum 
afdoening 

Opmerkingen 

16/12 08-09-2016 Ten aanzien van het herontwikkelen BSV 
terrein, onderzoeken naar het uitgeven 
tijdelijke contracten t.b.v. jongerenwoningen 
en of de subsidie op de grond kan worden 
teruggehaald. Verder meenemen of de 
kleine parkeerruimte benut kan worden voor 
aanvullende woningbouw. 

Van Huissteden Oktober 2017 Het is de planning dat de raad 
in zijn vergadering van 5 
oktober een voorstel krijgt over 
de stedenbouwkundige 
invulling van het BSV-complex. 
Deze aspecten worden in dat 
raadsvoorstel verwerkt. 
Het verzoek is deze 
toezegging af te voeren omdat 
wordt aangegeven dat dit 
terugkomt in het raadsvoorstel. 

16/14 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij naar 
aanleiding van de vraag om de opbrengsten 
vanuit de toeristenbelasting te specificeren 
indicatief zal kijken welke uitgaven hieraan 
verbonden zijn. 

Snabilie ARC 22 juni 
2017 
 

Voor de behandeling van de 
kadernota 2018-2021.  

16/17 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij de 
suggestie van de VVD zal meenemen of 
budget aan bewoners gegeven kan worden 
om binnen de afgesproken kaders groen te 
besteden. 

Van Huissteden 4de kwartaal 
2017 

In de startnotitie voor het 
nieuwe groenbeleid die door 
de raad is vastgesteld, is als 
een van de uit te werken 
thema’s opgenomen: 
‘bewonersparticipatie in het 
groen’. De uitwerking van de 
toezegging zal hierbinnen een 
plek krijgen. In het vierde 
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kwartaal van 2017 wordt het 
kader voor het nieuwe 
groenbeleid aan de raad 
voorgelegd.  
Het verzoek is deze 
toezegging af te voeren omdat 
wordt aangegeven dat dit 
terugkomt in het groenbeleid. 

16/23 
 
 

 

13-10-2016 Portefeuillehouder Rasch zegt naar 
aanleiding van de bespreking over de 
regionale economische visie Alkmaar toe 
dat als er naar aanleiding van de 
uitvoeringsagenda nieuwe projecten door 
het Ontwikkelingsbedrijf uitgevoerd worden 
waarvoor een bijdrage van de gemeente 
nodig is, zij dit aan de raad zal voorleggen. 
Dit geldt sowieso voor voorstellen waarmee 
een bedrag van 50.000 euro of meer aan de 
orde is, maar ook voor zaken die minder 
kosten waarvan het college weet dat de 
raad daarop invloed wil uitoefenen of zaken 
die politiek gevoelig liggen. 

Odile Rasch  In afwachting van nieuwe 
projecten waarvoor een 
bijdrage van de gemeente 
gevraagd wordt, is er op dit 
moment geen nieuws. Het 
verzoek is om deze toezegging 
af te voeren en dit op te 
nemen als vaste gedragsregel. 
Ambtelijk is contact 
opgenomen met mevrouw 
Glas over de status van haar 
opmerking uit het verslag van 
12 januari. Hier wordt later op 
terug gekomen. 
Griffie: ARC 12/1 verzoek 
toezegging laten staan (zie 
besluitenlijst) 
Mevrouw Glas heeft op 23 
maart aangegeven dat deze 
toezegging kan worden 
afgevoerd.  

16/25 24-11-2016 Portefeuillehouder Snabilie zegt toe 
aandacht te besteden aan de slechte 
vindbaarheid van de documenten inzake de 
structuurvisie Egmond aan den Hoef. 

Snabilie  Het probleem is aangekaart bij 
de webbeheerder. 
Afgesproken is dat deze in de 
nieuwsbrief van de raad de 
aandacht besteed aan het 
gebruik van de zoekfunctie. Dit 
vindt plaats in de nieuwsbrief 
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van 26 april. Het verzoek is om 
deze toezegging af te voeren. 
 

17/01 12-01-2017 De portefeuillehouder zegt toe in de 
raadsvergadering de toezegging te doen om 
een integraal onderzoek naar het parkeren 
uit te voeren rondom het Groene Hart. 
 

Van Huissteden 2017 De verkeersproblematiek en 
de daarvoor in aanmerking 
komende oplossingen worden, 
inclusief parkeren integraal op 
elkaar afgestemd en 
meegenomen bij de verdere 
uitwerking van de plannen 
voor Groene Hart en het 
Dorpshart Schoorl. 
Het verzoek is deze 
toezegging af te voeren omdat 
wordt aangegeven dat dit 
terugkomt in de verdere 
plannen. 

17/02 12-01-2017 Zodra plan Buitenduin concreet wordt, zal er 
onderzoek gedaan worden naar de 
waterhuishouding. De portefeuillehouder 
zegt toe samen met het 
Hoogheemraadschap de situatie tijdig goed 
in beeld te brengen. 

Van Huissteden 2017 Dit wordt onderzocht nu de 
raad de uitgangspunten voor 
de toekomstige inrichting van 
het noordelijke deel van het 
Groene Hart heeft vastgesteld. 

Het verzoek is deze 
toezegging af te voeren omdat 
wordt aangegeven dat dit 
terugkomt in het vervolgtraject. 

17/03 12-01-2017 De portefeuillehouder zal nagaan wat de 
molenbiotoop betekent voor de molen in het 
gebied waar plan Buitenduin betrekking op 
heeft. 

Van Huissteden 2017 Deze vraag wordt 
meegenomen in de 
bestemmingsplanprocedure en 
het verzoek is om dit punt hier 
af te voeren. 

17/04 12-01-2017 Na behandeling in de raad van de visie 
Dorpshart Schoorl zal zo snel mogelijk een 
startnotitie worden opgesteld met de 
invulling van het proces voor de openbare 
ruimte en een inschatting van de kosten. De 
raad zal hier snel bij betrokken worden. 

Rasch 2017 Wanneer de startnotitie gereed 
is, wordt deze geagendeerd 
voor de raad. Het verzoek is 
om deze toezegging af te 
voeren. 
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17/08 12-01-2017 De portefeuillehouder zegt toe dat zij zal 
nagaan wanneer het accommodatiebeleid 
van de bibliotheek in de raad aan de orde 
komt. 

Rasch April 2017 De referentie aan het 
accommodatiebeleid heeft niet 
betrekking op de bibliotheek, 
maar het voorzieningenbeleid. 
Het streven is om de raad in 
april te informeren over de 
onderzoeksresultaten voor de 
voorzieningen in de kern 
Bergen en de bijbehorende 
kernenkaart. 

17/09 12-01-2017 De portefeuillehouder zegt toe de 
kwartaalrapportages van de bibliotheek aan 
de raad toe te sturen, evenals de 
subsidieverantwoording middels de BCF-
systematiek 

Rasch April 2017 De eerstvolgende 
kwartaalrapportage bibliotheek 
komt in april en wordt via de 
nieuwsbrief aan de raad 
aangeboden. De BCF-
systematiek gaat pas in het 
voor subsidiejaar 2018 

17/10 12-01-2017 Ten aanzien van de herontwikkeling 
Watertorengebied zegt de 
portefeuillehouder toe dat hij de uitkomst 
van de bewonersbijeenkomsten aan zal 
leveren bij de commissie. 

Van Huissteden Maart 2017 Van de inloopavond op 27 
februari is een verslag 
gemaakt en aangeleverd bij de 
griffie met het verzoek het op 
het  ris/bis te plaatsen. 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren. 

17/12 23 maart 
2017 

Er is een e-mail van Binnenlandse Zaken 
ontvangen over het aan de Kroon ter 
vernietiging voorleggen van het besluit van 
de raad van 15 december 2016 en het 
besluit over de structuurvisie.  Hierover zijn 
aanvullende vragen gesteld en de raad zal 
op de hoogte gehouden worden. 

Rasch Zsm  In de memo die voor de 
commissie van 11 mei is 
aangeleverd, wordt op het 
proces ingegaan. Inhoudelijk is 
er geen voortgang te melden. 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te doen. De raad 
wordt via de maandelijkse 
memo over Mooi Bergen op de 
hoogte gehouden.  

17/13 23 maart 
2017 

Bij het volgende memo wordt een toelichting 
gegeven op de communicatie over de 
planontwikkeling rond Mooi Bergen 

Rasch Zsm Is opgenomen in de memo die 
voor de algemene 
raadscommissie van 11 mei is 
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geagendeerd. Het verzoek is 
om de toezegging af te voeren. 

17/14 23 maart 
2017 

Portefeuillehouder Rasch zal op 18 mei a.s. 
tijdens de informatieovereenkomst over 
Bergen een toelichting geven op de 
intentieovereenkomst, eventueel in 
samenspraak met een jurist. 

Rasch 18 mei 2017 Is opgenomen in de memo die 
voor de algemene 
raadscommissie van 11 mei is 
geagendeerd. Het verzoek is 
om de toezegging af te voeren. 

17/15 23 maart 
2017 

Portefeuillehouder Rasch zegt toe de 
communicatie in het kader van 
verwachtingenmanagement zoals 
gesuggereerd, op te pakken. De actualisatie 
van de stand van zaken wordt opnieuw 
geagendeerd of meegenomen bij de 
ingekomen stukken, zodat de raad er zelf 
voor kan kiezen om het te agenderen. 

Rasch Voortgang 
agenderen in 
commissie of 
via memo aan 
de raad. 

Is opgenomen in de memo die 
voor de algemene 
raadscommissie van 11 mei is 
geagendeerd. Het verzoek is 
om de toezegging af te voeren. 

17/16 23 maart 
2017 

Er komt een apart voorstel voor openbare 
verlichting en als voor een versnelling wordt 
gekozen, dan zal hiervoor extra budget 
gevraagd worden. Het voorstel zal in het 
derde kwartaal aan de raad voorgelegd 
worden. 

Rasch Derde kwartaal 
2017 

Het verzoek is om de 
toezegging af te voeren en te 
wachten tot het Openbare 
verlichtingsplan gereed is. Als 
er extra budget nodig is, maakt 
dat onderdeel uit van het 
voorstel. 

17/17 23 maart 
2017 

Er wordt onderzoek gedaan naar de 
mogelijkheid van het instellen van een eigen 
revolverend fonds of extra stortingen te 
doen in het regionale fonds voor lokale 
projecten. Het college komt hiermee terug 
bij de raad. Vergroening gaat hand in hand 
met participatie en dat is verwoord in het 
voorstel. De raad wordt betrokken bij de 
monitoring. 

Rasch Zsm  Het onderzoek wordt opgestart 
na vaststelling DZH beleid in 
samenwerking met DECRA . 
De laatste twee zinnen van 
deze toezegging horen niet bij 
de toezegging over het 
revolverend fonds, maar 
hielden verband het vervolg 
van de discussie en andere 
vragen en opmerkingen van de 
commissie. Het verzoek is om 
de toezegging als zodanig aan 
te passen.  

17/18 23 maart 
3017 

De suggestie van GL om wijken uit te 
nodigen om zelf met initiatieven voor 

Rasch Zsm In overleg met het Duurzaam 
Bouwloket wordt bekeken of 
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energiebesparingen te komen, wordt 
overgenomen. Mocht niemand zich 
aanmelden, dan zal het college de wijken 
actief benaderen. 

dit kan worden gecombineerd 
met de volgende wijkaanpak 
acties “verduurzaming 
bestaande nieuwbouw”. Het 
verzoek is om deze toezegging 
af te voeren.  

17/19 23 maart 
2017 

Portefeuillehouder Rasch zal de motie over 
Citta slow heroverwegen en hierop 
terugkomen.  

Rasch Zsm De portefeuillehouder heeft 
contact opgenomen met de 
vragensteller. Het verzoek is 
om deze toezegging af te 
voeren.  

17/20 23 maart 
2017 

De portefeuillehouder zegt toe nav de 
aangenomen motie over het salaris van de 
nieuwe algemeen directeur van de HVC een 
notitie op te nemen in de berichten van het 
college aan de raad. 

Van Huissteden Zsm Is opgenomen in de 
nieuwsbrief aan de raad van 5 
april. Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren.  

17/21 23 maart 
2017 

De portefeuillehouder meldt dat het 
afvalbeleid geagendeerd wordt voor de 
commissievergadering van juni en de 
gemeenteraadsvergadering van juli 2017. 
Vooraf zal een informatieavond/workshop 
georganiseerd worden waar ook HVC 
aanwezig is. 

Van Huissteden IP avond 8 juni 
2017 

Voor 8 juni is een 
agendaverzoek aan de griffie 
verstuurd voor een 
informatieavond. 
Het betreft de invoering derde 
container voor PMD, als 
voorloper op het nieuwe 
afvalbeleid. 
Behandeling vindt op 15 juni 
plaats in de commissie en 4 
juli in de raad. 
Afvalbeleid staat voor 19 
oktober op de agenda voor de 
commissie en is voor 9 
november gepland in de raad. 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren. 

17/22 23 maart 
2017 

Het vastgoed wordt gecontinueerd tot aan 
de herontwikkeling over vijf jaar en wellicht 
wordt het dan verkocht aan een 

Van Huissteden zsm In de nieuwsbrief aan de raad 
van 26 april wordt op deze 
toezegging ingegaan. Het 
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ontwikkelaar met bouwplannen. De 
portefeuillehouder zal de details nagaan. 

verzoek is om deze toezegging 
af te voeren. 

17/23 23 maart 
2017 

De portefeuillehouder zegt toe dat het 
eisenpakket voor de regionale aanbesteding 
voor inburgerings- en participatiecursussen 
en begeleiding naar werk, aan de raad ter 
inzage zal worden gegeven. In de volgende 
nieuwsbrief wordt meer informatie over de 
aanbesteding verschaft 

Van Huissteden Zsm Het eisenpakket is opgenomen 
in de offerteaanvraag. U bent 
hierover in de nieuwsbrief aan 
de raad van 5 april 
geïnformeerd.  
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren.  

17/24 23 maart 
2017 

De portefeuillehouder zal, naar aanleiding 
van een eerder gedane toezegging, de 
procedure ten aanzien van het vastgoed 
nagaan. 

Van Huissteden Zsm In de nieuwsbrief aan de raad 
van 26 april wordt op deze 
toezegging ingegaan. Het 
verzoek is om deze toezegging 
af te voeren. 

17/25 23 maart 
2017 

De sociale kaart zal in juli online staan. Er is 
onderzoek uitgevoerd naar de 
cliëntondersteuning en het rapport wordt 
binnenkort door de griffie toegestuurd 

Mesu  Vrijdag 24 maart is het rapport 
per mail naar raad en 
commissie leden verstuurd. 
Het verzoek is om deze 
toezegging af te voeren. 

17/26 23 maart 
2017 

De hardheidsclausule uit de verordening 
sociaal domein wordt niet vaak toegepast 
maar mocht er een patroon ontstaan, dan 
zal de raad geïnformeerd worden. 

Mesu  De portefeuillehouder heeft 
toegezegd dat indien er 
ontwikkelingen zijn de raad 
hierover geïnformeerd wordt. 
Dit kan via de nieuwsbrief aan 
de raad plaatsvinden.  Het 
verzoek is om deze toezegging 
af te voeren. 

17/27 23 maart 
2017 

De portefeuillehouder zegt toe een 
informatieavond te organiseren over de 
privacyaspecten. Hij zal de directeur van het 
samenwerkingsverband, mevrouw 
Ottenheim, vragen om een toelichting te 
geven op OZA. 

Mesu  Binnen de werkorganisatie is 
het verzoek om informatie te 
verschaffen over privacy 
wetgeving, uitgezet. Er wordt 
nog gekeken naar een 
geschikt moment hiervoor een 
informatieavond te 
organiseren.  
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Toelichting bij opzet lijst bestuurlijke toezeggingen: 
 

- Toezeggingen worden op de lijst opgenomen nadat de voorzitter heeft geconstateerd dat er om een toezegging gevraagd is en het 
collegelid er positief op heeft gereageerd. 

- Na afdoening blijven de toezeggingen niet meer op de lijst staan. In de kolom ‘opmerkingen’ kan worden opgemerkt dat de toezegging 
is afgedaan met een verwijzing naar het betreffende stuk. 

- De griffie onderzoekt niet actief of toezeggingen zijn afgedaan. De griffie geeft alleen aan dat de toezegging is afgedaan als daar voor 
een ‘bewijsstuk’  

- (memo, raadsvoorstel, etc.) beschikbaar is of wanneer de commissie een mondeling antwoord van de wethouder heeft geaccepteerd 
of in het beleid wordt meegenomen. 

- De griffie rappelleert niet op toezeggingen. De commissie is verantwoordelijk voor het aanspreken van de wethouder op het afdoen van de 
toezeggingen. 


